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Z A P I S K I . K 

45« redne - javne seje Mestnega izvršilnega odbora, 
ki se je vršila 5.doc« 1946« ob 16 uri popoldne v 
sejni dvorani MLO. 

NAVZOČI: predsednik: 
podpredsednika: 

tajnik: 
5lani t 

odsotni: 

vabljeni: 

tov. Albreht Fran 
tov. dr. Stanovnik Ivan 
tov. polk. Vrhove Alojzij 
tov. Turna Brane 
tov. Trtnik Lojze 
tov« Gorjano Joško . 
tov. Lulik Anton 
tov. Dekleva-Modic Harioa 
tov, ing. Marentič V e r a tov.-Kušlan Marička 
tov. dr. Pretnar Jože 
tov. Buser Tilka 
tov. Puc Danilo 
tov. Drobež Franc 
tov. Stopar Viktor 
tov. zastopnik TJDV 
tov. Krese Leopold 
tov. Maček Tone 

Tov. predsednik otvori ob 16.15 uri 45. redno sejo 10: 
Tovariši! Pred nami je zgodovinski dan, ko je skupščina sprejela zakon 
o nacionalizaciji gospodarskih podjetij« Besedo podam tov. Kušlanovi: 
Delovno ljudstvo vidi, kako naša oblast izvaja ukrepe, za katere BO 
se borili, za katere so šli leta 1941. v borbo, pripravljeni na to, 
da pomagajo v vseh ukrepih. Danes, ko je bil sprejet v naši skupgčini 
zakon o nacionalizaciji gospodarskih podjetij, predlagam, da sprejme 
10 resolucijo. 
Po prečitanju resolucije so člani 10 s ploskanjem pokazali navdušenje 
nad sprejetimi sklepi in nad resolucijo. 
Tov. predsednik doda, da smatra odobravanje kot znak, da je resolucija 
sprejeta. 
Tov. Turna poroča: kot je že znano, je Ljubljansko okrožje razpuščeno. 
Z ozirom na težavne naloge, ki stoje pred Izvršilnim odborom predlagam, 
da kooptiramo za podpredsednika 10 tovariša Mačka Toneta. 
10 sprejme z odobravanjem predlog tov. Turne. 
Tov, predsednik predlaga nato sledeči dnevni red: 

pregled sklepov 43. in 44 redne seje 10 
2= poročilo o preskrbi 
3. davčne komisije in finančno poročilo 
4. slučajnosti« 
^ov. l/rentičeva želi, da bi dnevni red obsegal še par točk iz kmetij-



va,,kar bo omenila med slučajnostmi• 
1» Pregled sklepov 43.- In 44« redne seje 10» 

K sklepu 10, da naj tov. Dskleva pregleda zdravstveno poročilo poroča 
tov. llodičeva; Predloženo poročilo sem pregledala. Sem pa mnenja, da se 
mora nekatere odstavke izpustiti ali spremeniti, ker niso pisani v 
danaSnjem duhu. Predlagam, da bi se poročilo izdalo v obliki brošure, 
tako, kot jo ae predlagal tov. stopar. Moje mnenje je, da bi se priložila 
brošuri še anketna pola, da bi lahko množice v diskusiji ugotavljale 
napake in uspehe zdravnikov in ssstsr. Glavni namen anketne pole bi bil, 
da "se množice oglašajo k diskusiji * 
10 sprejme predlog tov. Vodičeve. 
K sklepu 10, da se izplača ing. Miklavič Franju nagrada, poroča tov. 
Llarentičeva, da že prejema nagrado v višini I.ooo.- din* 
Tov. Turna poroča, da se mu zdi umestno izplačati negrade uslužbencem 
z nižjimi prejemki od din S.Soe.-j, posebnor ker bodo nagrade i&plaSala 
tudi vsa ministrstva. Zato naj se predlog, ki je bil na zadnji seji 
odklonjen, vzame ponovno v pretres. • 
10 sprejme predlog tov. Turne« 
felep glede motenja nočnega rtiru je ŽJe objavljen. 
Tov. Turna poročaš za takojšnjo odpustitev tov. Oblaka Karla nimamo 
fakonske osnove ter s ter«, v avesi predlagam, da se ijaamuje za novega 
tožilca pri MLO tov. Kutin, v.d«; načelnika Ifctranje uprav®* ki naj 
ponovne preišče zadevo Oblake ter ostalih 15 disciplinskih prekrškov* 
Tov. Vodopivec je namreč imenovan za javnega tožilca za mesrtc Ljubija~ 
na« namestnik naj ostane tov; Vider. Prsvtako je predan disciplinski 
preiskavi, tov,. Kcrenčan« • ' • 
10 že strinja s pradlogi tcv* Turnem<. 
Tov. predsednik poroča, da se je glede zaprisege voljenih odbornikov 
ČLO in MLO razgovarjal s oddelkom za izgradnjo ljudske oblasti pri 
Predsedstvu VLRS, ki je mnenja, da se naj zaprisega izvrši na svečani 
seji. To pa se bo izvršilo takoj drugi teden, ko se vrne v Ljubljano 
tov. Vidmar Josip, predsednik Prčzidija« 
Tov. Gorjanc prosi za popravilo besedila predzadnjega odstavka na stra-
ni 10, ki se glasi pravilno: ...... 10 imenuje za naneotnika okrožnega 
referenta za valorizacijo tov. dr. Kajzerja. 
Tov. Gorjanc prosi, da se kot občega strokovnega referenta za definitivno 
odmero davkov določi še tov. Lukac Leopold aa četrt polje, kar 10 odobri. 
10 odobri na predlog tov. Gorjanca, da se dovoli v slučaju odsotnosti tov. 
poverjenika za finance, da podpisuje pc njegovem pooblastilu plačilne na-
loge načelnik finančnega oddelka. 
%o-•?, u* rentičeva poroča: Veterinarski strokovnjak je ugotovil,da Ljubljana 
ni tako zaprto mesto, da bi ne prihajala iz dragih federalnih edinic pe-
rutnina, ki cesto prinaša razne snidemične boleznis 2 oz. na sklep 10, 
da se vsa perutnina, ki se zasači odvede na klavnico in izvrši zakol,. 
Prosim 10, da izda nalog mestni klavnici naj zakol Izvrši. Mestna klavnica 
natoreč tega noče izvrševati, ker js prezaposlena« 
10 sprejme sklep, da je iz stališča sanitarnih potreb nujno, da se zakol 
K o j izvrši. I -
°v. sivic prosi za besedo? mnenja sem, da v tem mesecu klavnica' ne bo 
logla izvrševati klanja, pač pa prihodnji mesec. Tov. MgTentičeva pov-
^rja nujnost preprečevanja kokošje kuge. Tov. predsednik zaključi debato 



m, da mora klavnica najti pota in sredstva, da se reši iz te zagate, 
ienik zadnjih dveh sej je sprejet. j 

Poročilo o preskrbi: 
predsednik: ker je tov. Puc kot poverjenik oddelka za ,TP zaradi bo-

jai odsoten, bo njegovo poročilo prebral tov. tajnik: 
teku zadnjega časa je 10 MLO sprejel več sklepov, ki bistveno spremin; 
delo in ustroj posameznih oddelkov ULO. T^i sklepi gospodarskega zn* 
ja so bili izvršeni na podlagi navodil zakona o državnih gospodarskih 
Betij in zakona o LO. S temi sklepi prehajajo posamezni oddelki iz dosed 
ega 'zgolj administrativnega in upravno oblastvenega dela na operativno de 
posegajo tako aktivno v~vsa področja gospodarstva. 
oddelku za trgovino in preskrbo je v smislu sklepov 10 izvršena te dni 

0organizacija oddelka. Hačelstvo oddelka je poverjeno tov. Lesarju. Uprav 
rgovinskih podjetij pa tov. Seunigu. 
izvedbo operativnega dela, čigar nosilec je uprava trgovinskih in gostinsk 
ošjbij, naj preide vprašanje preskrb® dejansko v roke MLO in sicer tako, 
Bbo za preskrbo mesta moral prevzeti dejansko vso odgovornost. Dosedaj 
I skrbela za odkrbo Ljubljane zgolj rasna državna grosistična podjetja, 
eloma zadružna podjetja in veliko število privatnih trgovin. Mesto aamo 
p sedaj ni imelo trgovin, razen v prodaji industrijskih izdelkov, pa še 
0 v jako malem številu. Radi tega MLO ni mogel aktivno posegati v poli-
iko preskrbe in vršiti ono funkcijo, ki mu po zakonu o LO gre. Oddelek 
p se je omejil samo na direktivno nalogo in jo izvrševal na ta način, 
a je redno skliceval na posvetovanja razna državna, zadružna in privat-
a podjetja, jim dajal nasvete, kaj naj kupujejo, po kakšni ceni naj 
©amezna živila oddajajo oz. razdeljujejo nakupljeno blago, deloma pa * 
nterveniral, če so bile cene na trgu previsoke.. Oddelek sam pa razen v 
nem slučaju ni posegel v operativno delo. 
reorganizacijo oddelka pa je prevzeta velika naloga preskrbe mesta z 
ivili. To nalogo bo oddelek zmogel le s pomočjo množičnih organizacij, 
njih tesnim so elovanjem in z njih podporo. Ni lahka stvar oskrbeti tako 
eliki center kot je Ljubljana, ki na svojem območju ne pridela nobenih 
omembnejših živil, temveč mora vsa živila,uvažati iz drugih okrožij, 
iz. drugih federalnih edinic.1 ' .' 
tegled na območju MLO pridelanih živil nam kaže sledeče slike: Pride-
alo se je: „ 
I5.806 kg pšenige, V predelanem stanju so številke sledeče: 
48.628 kg rži, * 572.445 kg pšenične moke, 
16.410 kg ječmena. H H 4 8 f S F ž e n e m° 1 112.5oo kg koruzne moke. 
'sa ta količina pridelka bi bila zadostna, za dobo dobre polovice rne3e-

Vso ostalo količino moke pa je treba uvoziti. 
|tobmočju mesta zredimo cca 4.000 prašičev, torej loo.000 kg masti, kar 
jalostuje pri obstoječih obrokih za dobo 2 mesecev. 
^bmpirja je Ljubljana pridelala cca 3oo vagonov, kar bi zadoščalo Lju-
Ijani za dobo 3 in pol meseca.. 
'ižola pridela Ljubljana ooa 32<,5oo kg. Z obrokom 1 kg na mesec bi bila • 
?°treba krita za eno tretino meseca. 
P potrebe mesta bi potrebovali 4o5.ooo litrov mleka mesečno. Na področ- , 
•aesta.se zbere loo*ooo litrov, t.j. približno ena četrtina redne ko-
J§ine8 o.stalo je treba uvoziti iz drugih pokrajin. 
Zelenjavo bi mogli kriti svoje potrebe do 70$ in je treba uvoziti osta-
la predvsem v onem času, ko se pri nas ne priaeljuje zelenjava.v Ilpamo iz teh primerov je razvidno,, da mesto Ljubljana Jf ne krije svo-


